
P r o t o k 6 1 nr XVI/2019 
z obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Ktodzku, 
ktbra odbyla s l ~  w dniu 30 grudnia 2019r. 
w sail Rajcbw Urzgdu Miasta w Ktodzku 

SesJa rozpoczgla siq o godz. 09:OO 

1. Otwarcle obrad XVI sesji Rady Miejsklej w Ktodzku. 
Otwarcia sesji dokonata Przewodniuqca Rady Miejskiej w Ktodzku Pani Elibieta iytyhska m6wiqc: 
,,Otwierarn obrady XVI sesji Rady Miejskiej w Klodzku". 

2. Stwiardzanie watnoicl sesji. 
Przewodniczqca Rady Pani Elibiata iytyhska stwierdzila, i i  w sesji uczestniczy 21 radnych 
w zwiqzku z tym wszystkie podejmowane decyzje bedq prawomocne. 
Lista obecnoicl radnych na sesji stanowi zal. nr 1 do protokolu. 

Uwag do porzqdku obrad nie zgtoszono. 

3. Wybbr sekretarza sasji. 
Na sekretarza sesji Przewodniczaca Rady Pani Elibieta ~ytyhska zaproponowala radnego Pana 
Piotra Bryle. Pan radny wyrazit zgode. Innych kandydatur nie zgtoszono. 

Poddano pod glosowanie kandydaturg Pana Piotra Bryh/. 
Giosowanie: za - 21, pneciw - 0, wstrzymalo sic - 0. 
Imienny wykaz gtosowania stanowi zal. nr 2 do protokolu. 
Radny Pan Piotr Bry1a zostal powolany na sekretarza obrad. 

4. Podjecle uchwaty w sprawle dokonania zmian budietu Gminy Mlejskiej Klodzko na 2019 
rok, druk nr 118. (Zat, nr 3 )  
Projekt uchwaly zostat przedtoiony radnym. 

Przewodniczqca Rady poprosila o przedstawienie opinii do projektu uchwaly wydanej przez 
merytorycznq Komisje. 

Przewodniczqca Komisjl Budietu, Finansow i Poiityki Gospodarczej Pani Aneta toslewlcz 
poinformowala, i e  Kornisja wnioskuje o przyjecie projektu uchwaly na druku nr 118, bez poprawek. 

Uwag i zapytah do projektu uchwaly nie stwierdzono. 

Przewodniczqca Rady Panl Eltbleta ~ytynska poddala pod gtosowanie podjecie uchwaly w sprawie 
dokonania zmian budietu Grniny Miejskiej Ktodzko na 2019 rok, druk nr 118. 
Glosowanie: za - 21, pneclw - 0, wstrzymalo sie - 0. 
Irnienny wykaz gtosowania stanowi zal. nr 4 do protokolu. 
Uchwala zostala podjpta I otrzymata nr XVI/120/2019. (Zat nr 5) 

5. Podj~cie uchwaty w sprawle utworzenia ,,Klubu Senior +" na ul. Armii Krajowej 1 
w Ktodzku, druk nr 119. (Zal. nr 6) 
Projekt uchwaly zostal przedtoiony radnym. 

Przewodniczqca Rady poprosita o przedstawienie opinii do projektu uchwaly wydanej przez 
rnerytoryczna Komisje. 

Przewodniczqcy Kornisji Zdrowia, Pornocy Spotecznej, Sportu i Turystyki Pan Adam Kwas 
poinforrnowal, i e  Kornisja wnioskuje o przyjacie projektu uchwaly na druku nr 119, bez poprawek. 

Uwag i zapytah do projektu uchwaty nie stwierdzono. 

Przewodniczqca Rady Panl Eltbleta tytynska poddala pod glosowanie podjecie uchwaly w sprawie 
utworzenia ,,Klubu Senior +" na ul. Armii Krajowej 1 w Ktodzku, druk nr 119. 



G/osowJ~/~: za - 21, prreciw - 0, wstrzymato sie - 0. 
Irnienny wykaz glosowania stanowi zal. nr 7 do protokolu. 
Uchwata zostala podjqta i otrzymata nr XVI/121/2019. (Zal. nr 8) 

6. Podjqcle uchwaly w sprawie utworzenla ,,Klubu Senlor +"na ul. W. tukasihskiego 43 
w Klodzku, d ruk  nr 120. (Zal. nr 9) 
Projekt uchwaty zostal przedlozony radnym. 

Przewodniuqca Rady poprosita o przedstawienie opinii do projektu uchwaty wydanej przez 
merytorycznq Kornisjg. 

Przewodniuqcy Kornisji Zdrowia, Pornocy Spotecznej, Sportu i Turystyki Pan Adam Kwas 
poinformowal, i e  Kornisja wnioskuje o przyjecie projektu uchwaly na druku nr 120, bez poprawek. 

Uwag i zapytah do projektu uchwaly nie stwierdzono. 

Przewodniczqca Rady Pan1 Eltbleta i y t yhska  poddata pod glosowanie podjecie uchwaty w sprawle 
utworzenia ,,Klubu Senior +" na ul. W. tukasinskiego 43 w Klodzku, druk nr 120. 

Glosowanie: za -21, przeciw - 0, wstrzyrnalo sic - 0. 
Irnienny wykaz gtosowania stanowi zal. nr 10 do protokotu. 
Uchwala zostata podjqta I otrzymala nr XVI/122/2019. (Zal. nr 11) 

7. Interpelacje I zapytanla radnych. 

Sekretarz obrad Pan Piotr  Bryla odczytal treici odpowiedzi Burrnistrza Miasta (WO.II0003.28.2019 
z dnia 19.12.2019 r.) na interpeiacje radnego Pana Stanislawa Bartczaka z dnia 02.12.2019 r. 
(Zal. nr 12) kt6ra wptyngla do biura Rady Miejskiej w okresie rnigdzy sesjarni. 

Zapytah nie stwierdzono. 

8. Wnioski i 04wiadczsnia radnych. 

Glos zabrat radny Pan Adam Kwas: W imieniu wlasnyrn i os6b niepetnosprawnych z rnojego 
Srodowiska chcialbyrn podziekowat radnej Pani Teresie Ludwin za dzieli radoici - Mikotaja 
integracyjnego. Podzigkowania skladarn wszystkim organizatororn i sponsorom, przede wszystkim 
Panu Prezesowi ZAMG, pod ktdrego podlega Osrodek Sportu i Rekreacji w Ktodzku i Panu 
Burmistrzowi. Byt to dzieri, kt6ry byl dniem radosnym. Takich dni rnarny bardzo malo i ta radost byla 
widoczna, zresztq rnarny dokurnentacjg. Przy okazji tutaj taka refleksja, i e  iata cale dziatarny 
w sferze wsparcia os6b niepetnosprawnych, wykluczonych i coraz wigcej rnarny tego typu ludzi, 
wigcej obowiqzk6w. Byly nadzieje, ze rnoie sie kiedy5 poprawi. Niestety, nadzieje okazaty sig plonne. 
Fundusze z odpisu na fundusz rehabilitacji sq coraz rnniejsze je i l i  chodzi o Powiat, dlatego te t  ta 
chwiia radoici rnoie wynagrodzi nam starania i trudy rodzic6w dzieci i rnlodziezy 
z niepelnosprawnoiciarni, bo oni potrafiq sig iwietnie bawit i dzigki ternu, ze kt06 pomyilal, Zeby to 
zrobiC, to rnamy jeszue jeden rnotyw do dzialania. Bardzo dzigkujg, bo to jest wielkle wydarzenie 
rnirno, i e  jednorazowe, a chcialoby sig, ieby osoby niepetnosprawne rnialy wsparcie. Dzisiaj godzina 
rehabilitanta kosztuje 100 zt i nie ma na to srodkrjw. Nie ma t e i  rnoiliwoici zatrudnienia 
rehabilitantow w szkolach, gdzie dzieci z niepetnosprawno5ciarni ruchowymi nie rnajq rnozliwoSci 
rehabilitacji fizyunej, ruchowej. W szkdach brakuje fizjoterapeutow, bo nikt nie przyjdzie do pracy 
za budletowq pensjg nauczyciela. Warto zwrocit uwage na tych ludzi, ktbrzy sq w potrzebie i kt6rych 
jest coraz wigcej. Zbudowaiisrny piakne drogi, rnosty, wyremontowalisrny wieie obiektow, karnienic, 
rnoze teraz czas na refleksje nad wsparciern dia tych, kt6rzy najbardziej tego po t~ebu jq ,  Jest ich 
coraz wigcej, a wszystkich potrzeb na razie publiczny sektor nie zaspokaja. Liczyrny w takirn razie 
na sponsorbw, na ludzi dobrej woli i na takich entuzjastbw jak Pani Teresa, bo dzigki nirn jeszcze to 
wszystko sig obraca. Dzigkuje bardzo. 

Glos zabrala radna Pani Teresa Ludwin: leszcze raz gorqco dzigkujg za Mikolaja. Irnpreza odbyta 
sig po raz 26. RzeczywiScie, jak j u i  sig jest na tej irnprezie i widzi sig t q  radoK dzieci, to wszystko 
co bylo zle, co sig dzialo, to gdzies to idzie precz. W tyrn rnornencle odczuwa sig, ze warto sig nie 
poddawat, warto dalej robit to co sig robi. Robit to charytatywnie, robiC to dla dzieci i rnlodziety. 



OuywiScie, tutaj kolega powiedziat, bo jest Prezes ZAMG, kt6rernu bardzo dzigkuj.?, bo szlo to  
wszystko bezproblernowo. Nie dzigkowalam jeszcze podopleunyrn Zakladu Karnego, Pan Dyrektor 
Zakladu Karnego by1 z naml na zabawie do sarnego kohca, rbwniei podopleczni tego Zaktady bardzo 
pomogli. Przy tej okazji, t e i  mnie prosita osoba z a  ) Pani ja bardzo czgsto 
zwracarn sig na facebooku o r6inorodnq pornoc, a to  pr - ' - A 6 w k ~  I IUULLG natychmiast reagujq 
i zawsze coS z tego uda sig zahtwit, rbwniei Panil ) b y b  w bardzo trudnej sytuacjl 
rnieszkaniowej I t e i  potnebowala na wyposaienie i ~ros1la;teby podzigkowattyrn osoborn i przy te j  
okazji jak t u  jestern, t o  radnernu Panu Bogusbwowi Szpytrnle t e i  proslla, zeby podzigkowat za 
konkretnq wptatg. Dzigkujg bardzo. 

Glos zabrat radny Pan Bogustaw Szpytma: Pan1 Przewodnlczqca, Wysoka Rado. Bardzo dzigkuje, 
chot  wolalbyrn pozostat anonlrnowy, ale ok. Prosze Pahstwa, ja tylko powiern, i e  z ,,tqekipq", ktbrej 
lideruje Pani Teresa Ludwin rnialern okazjg wsp6lpracowat wiele lat I t e  iata mnle zastanowih/, ze 
rzeczywlScie czas plynie nieubtaganie, ale to jest niezwykle waine, i eby  pornoc w taklch sytuacjach, 
bo tak jak radny Adam Kwas powiedzial, przybywa I zawsze bgdq pottzebujqcy, teby ta pornoc byta 
stata. To jest najwainiejsze, aby ci ludzie r6wniei p o t ~ e b ~ j q c ~  rnogli do czego sig odnieit  I rnogli 
IlczyC na pomoc w dtugiej perspektywle, a nie tylko akcyjnej. Bardzo serdecznie dzigkujg w lmieniu 
wszystkich potrzebujacych i gratulujg. Mogg publicznie o te j  darowiinle powiedzied - zdecydowallfrny 
z Klubem Radnych PIS-Zjednoczona Prawica przekazat na wskazany cel 500 zt od Klubu Radnych. 

Wiecej wniosk6w i oiwiadaeh nie stwierdzono. 

9. Sprawy  r6 lne.  
Przewodnicz@ca Rady Pani E l tb ie ta  i y t y h s k a :  Szanowni Pahstwo, w imienlu swoirn, naszyrn, 
Prezydium Rady, chciatam i y u y t  wspaniatego, zdrowego, szczefllwego Nowego Roku. Chclalarn 
Paristwu i y a y t  wielu sukcesow osobistych i zawodowych. W tych osobistych niech sig wszystko 
Pahstwu spetni o czym rnarzycie. I tak jak Pan radny Adam Kwas powiedzial, i e  my  sig caly czas 
spieszyrny, ja Pahstwu iycze iebyfrny troszeczkgvyharnowali l te~w6j zawdm+bieg grrdt+ 
-&bymy3gThMllGj Z T s E n G i T n 3  & m T i T i z i e  jest warte tego, tebyirny sig rozejrzeli dookota 
i stwierdzili, i e  jest wspaniale, tebysrny nie odbierali sobie takich cennych chwil. Troszeczkg 
wyhamujrny, zatnymajrny sig, cieszmy s ~ g  iyciem, cieszrny sig gwiatem, zdrowiern w tyrn nowyrn 
roku i bawcie sig pigknie na Syiwestra. i yczg  Warn cudownej, wspanialej zabawy, takiej 
nlezapornnianej. A ja Panie Burmlstrzu bgdg wnioskowat w pnysztym roku o to - nle wiem u y  
Palistwo sig ze rnna zgodzq - abyfrny w tym rnieicie, albo ulywall fajerwerkbw bezhukowych, albo 
ieby4my w og61e zaprzestali uzywania tego rodzaju radoici, bo ja mam bardzo duio taklch wnlosk6w 
od mieszkahc6w, t e  zwietzgta strasznie cierpiq na tyrn i faktyunle jest tego coraz wigcej. ~ySlg ,  i e  
wzorern innych rniast, M6re to j u t  zrobily postararny sig w jaklS sposob wspbinie ustalit czy jest narn 
t o  koniecznie potnebny, ten wieli huk na Syiwestra. 

Glos zabrat Burrnlstrz Miasta Pan Mlchal  Piszko: Pani Przewodniczqca, Wysoka Rado, chclalbym sig 
dotqczyd do tych iyczeh sktadanych przez Pan13 Przewodnia3ca dla nas wszystklch t u  obecnych jak 
r6wniet Mieszkahcbw. Chciatern rowniei powledzIe6 o tyrn, t e  my jako Ktodzko j u i  od 5 iat nie 
strzelamy fajerwerkow z pienigdzy budietowych. Oczywifcie to jest dobra inicjatywa i trzeba bgdzie 
jq pnepracowat w rarnach konsuitacji spotecznych i zastanowid sig nad ograniczeniern lub 
wprowadzeniem calkowitego zakazu uiywania sztuanych ogni na terenie miasta Ktodzka 
w konkretne dnl lub calorocznie. Do slego roku Drodzy Pahstwo. 

10. Z a k o h u e n l e  sesji. 

Po wyczerpaniu wszystkich punkt6w porzqdku obrad Przewodnlczqca Rady Panl E l ib ie ta  
t y t y n s k a  zamknela obrady rnbwiqc: , ,Zamyka obrady XVI sesji Rady Mlejskiej w Ktodzku". 

Zakohczenle sesji nastqpllo o godz. 09:15 

Protok61 sporzqd ila: 
Aneta Bgdkowsk 4- Przewodnlczqca pJgr;'= w Ktodzku 

E l i b  a 


